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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 2/2025 

 

Datum konání: 13. 3. 2025 

Místo konání: Malá zasedací místnost MÚ Kyjov    

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: dle prezenční listiny 

  

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Bc. Šárka Krakovská 

Čas jednání:  16:00 – 19:00  

 

Program jednání: 

1. Možnosti ochrany stromů při rekonstrukci Jančovky (host pan Ing. Jan Servus z firmy 

Urban Forestry, s.r.o., Brno) 

2. Model adopce zeleně   

3. Kácení dřevin 

4. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Možnosti ochrany stromů při rekonstrukci Jančovky  

Na pozvání Bc. Krakovské se jednání komise zúčastnil p. Ing. Jan Servus z firmy Urban 

Forestry, s. r. o., Brno. Komise byla seznámena s možným postupem před zahájením 

samotných stavebních prací za účelem zachování stromů při rekonstrukci sálu Jančovka. Pro 

jeho realizaci bude nutné zpracovat návrh technologických opatření, jehož součástí bude i 

nacenění těchto opatření, dále bude nutný i dohled odborníka. K této problematice byla 

vedena diskuse, Ing. Servusem byly zodpovězeny dotazy.  
  

      

 

2. Model adopce zeleně  

Bod byl přesunut na další jednání komise.  
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3. Kácení dřevin    

Předložené podněty ke kácení dřevin: 

 ul. K. Čapka – jedle,  

 sídl. Klínky – modřín, 

 hřbitov Kyjov – 2 smrky, líska 

 MŠ Nádražní – smrk, 

 ul. Nádražní – bříza, 

 ul. Dvořákova – sakura (přesun zastávky MHD),  

 ul. Dr. Joklíka – borovice (přesun TS EG.D), 

 ul. Strážovská – borovice (havárie vodovodu). 

 

Komise nesouhlasí s kácením 2 smrků na hřbitově a jedle na ul. K. Čapka.  

 

Komise byla dále informována o: 

 nahlášeném provedení odstranění a okleštění stromoví a jiných porostů v rámci údržby 

ochranných pásem vedení VN a NN společnosti EG.D. Po provedeném místním šetření se 

na pozemcích města bude jednat – pokud vůbec – o ořez keřových porostů, 

 žádosti společnosti Teplárna Kyjov, a. s., o odstranění vzrostlé vegetace v ochranném 

pásmu teplovodu – jedná se o 5 ks javorů na Sídl. U Vodojemu před BD č. p. 1266 a 

1267.  V této věci bude nutnost odstranění stromů projednána panem místostarostou K. 

Filípkem se zástupcem společnosti Teplárna Kyjov, a. s. 

 

 

4. Různé    

Ing. Blažek – informace z odboru majetkoprávního: 

 

- žádost společnosti KEOM , a. s., o rekonstrukci přístupové cesty -  jedná se o 

komunikaci na pozemku p. č. 851/1 (ostatní plocha, ostatní komunikace) v k. ú. Nětčice u 

Kyjova spojující ul. Nětčickou s ul. Pod Zvonicí podél budovy č. p. 2027 (objekt 

apartmánů).     

 K realizaci rekonstrukce byly stanoveny následující podmínky: 

- město umožní nejen přístup, ale i příjezd k budově společnosti, max. osobní vozidla + 

vozidla do 3,5 t, 

- město souhlasí s opravou formou předláždění stávajícího povrchu společností na její náklady 

ve stávající šířce po dolní okraj budovy společnosti, 

- společnost se zavazuje současně provést na vlastní náklady i opravu chodníku pokračujícího 

od dolního okraje budovy po místní komunikaci, 

- společnost se zavazuje při provádění opravy povrchů provést rovněž případnou opravu 

dešťové kanalizace v komunikaci uložené, 

- město souhlasí s úpravou stávající veřejné zeleně společností na její náklady v tomto 

rozsahu: stávající porost (nálety, keře) bude odstraněn, plocha vyčištěna a provedeno 

zatravnění (podél komunikace) + výsadba keřů (v řadě souběžně s komunikací, podél zídky), 

druh a počet keřů určí město, 
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- společnost bere na vědomí, že předmětná komunikace bude v celé délce (tj. od ulice 

Nětčická po ulici Pod Zvonicí) zařazena do komunikací, na nichž není prováděna zimní 

údržba, a budou sem osazeny cedule s touto informací. 

Komise nemá ke stanoveným podmínkám námitek a doporučuje doplnit podmínku, že na 

předmětné komunikaci nebude umožněno parkování ani stání vozidel. 

KŽP doporučuje k výsadbě tyto keře: zlatý déšť, kdoulovec, meruzalka, ptačí zob.  

 

- žádost MAS – Kyjovské Slovácko v pohybu, z. s., o souhlas s realizací projektu na 

pozemcích města Kyjova – jedná se o realizaci projektu s názvem Komunitní prostor 

v Nětčicích - místo setkáváni a sousedského života. Projekt by byl realizován na 

pozemcích p. č. 607/21 a 591/1 v k. ú. Nětčice u Kyjova.  

Cílem projektu je: 

- vytvořit veřejně přístupné komunitní místo pro setkávání občanů a pořádání akcí, 

- posílit sousedské vztahy a komunitní život, 

- zapracování environmentálních prvků s ohledem na stávající výsadbu, 

- zapojit místní obyvatele do přípravy a realizace projektu. 

 

Komise nemá námitek. 

 

- kácení platanů na sídl. Mezi Mlaty – na základě usnesení RM byla KŽP požádána o 

konzultaci ve věci náhradní výsadby stromů po vykácených stromech. TSK navrhují 

v těchto stanovištních podmínkách provést náhradní výsadbu taxonem Carpinus betulus 

fastigiata (habr obecný se sloupovitou korunou). 

 

- změna vypůjčitele pozemků ve VKP V Podsedkách – na základě oznámení současné 

vypůjčitelky pozemků p. Ludmily Selucké (zastoupené panem Ing. Seluckým) došlo  

v souvislosti s uzavřením smlouvy o koupi obchodního závodu k přechodu práv a 

povinností vyplývajících ze smlouvy o výpůjčce pozemků ke změně vypůjčitele, kterým 

nově bude společnost Rybník Prokop, s.r.o., se sídlem Zámecká 51, 768 05 Koryčany. 

Způsob užití pozemků (pastva ovcí, koz a skotu) se nemění.  

 

- sázení v městských lesích – po jednání odboru majetkoprávního se zástupci společnosti 

Lesy města Kyjova bylo dohodnuto, že na podzim letošního roku bude zorganizováno 

sázení v městských lesích za účasti veřejnosti, pozemek k výsadbě bude připraven LMK.  

 

- rekonstrukce vybraných cest a úprava keřového patra v městském parku – komise 

byla informována o záměru města - rekonstrukce vybraných cest v nevyhovujícím stavu 

ve staré části městského parku. Rekonstrukce cest bude zahrnovat vyfrézování starého 

asfaltového povrchu a pokládku asfaltu nového.  Současně bude provedena úprava 

vybraných keřových skupin – k tomuto záměru bude provedena obchůzka se zástupci 

KŽP. 
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- žádost DDM Kyjov o možnost využití lokality na Boršovských loukách k aktivitám 

střeleckého kroužku (airsoft) – využití uvedené lokality střeleckým kroužkem při DDM 

od září 2025. V lokalitě se nachází staré studny, OMP prověří jejich zabezpečení. Do 

konce června mohou členové komise podat připomínky k uvedené aktivitě.  

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

4/2025 

V návaznosti na usnesení Rady města Kyjova č. 68/24 přijaté na schůzi RM dne 17. 2. 2025 

v souvislosti s problematikou kácení stromů v areálu Jančovka doporučuje  KŽP radě: 

 aby před započetím stavebních prací byl odborníkem zpracován návrh technologického 

postupu a opatření za účelem zachování všech stromů v areálu, součástí návrhu bude i 

nacenění těchto opatření, 

 aby po celou dobu provádění stavebních prací, které mohou ohrozit kořenový systém 

stromů nebo stromy samotné, byl zajištěn dohled odborníka nad prováděním těchto prací 

a dodržování navržených opatření, 

 aby frakční složení navrhovaného mlatového povrchu v areálu umožňovalo dostatečné 

vsakování dešťových vod, což bude mít pozitivní vliv na životnost a odolnost stromů, 

 aby byla opravena a z historických důvodů zachována stávající zídka od ulice 

Kostelecká,  

 přehodnotit navrhované parkování mezi stromy, které by mělo negativní důsledky na 

kořenové systémy stromů a tím i na životnost stromů. 

 

 

Úkoly pro členy komise: ----------  

 

Termín dalšího jednání:   17. 4. 2025 od 16:00 hod.  

         

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřila: Bc. Šárka Krakovská 

 

 

 

 

 

 


